

ENTREPRENEURS – Responsabilité civile et Biens - Québec

Risques ciblés	<p>Large variété d’entrepreneurs tels que :</p> <ul style="list-style-type: none"> • Chauffage • Électriciens • Excavation • HVAC et Air Climatisé • Réfrigération • Menuiserie • Pavage béton et Construction • Soudeurs • Et beaucoup plus....
Couvertures disponibles	<p>Responsabilité Civile:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Responsabilité Civile Générale–Limite disponible jusqu’à 5 millions \$ <p>Biens:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Une variété d’équipements disponibles, des plus petits aux très grands, par exemple: Rétrocaveuse, Chariots, Pelles, Bulldozers, Grues Mobiles, Remorques pour chantiers de construction, ... • Avenant d’assurance flottante • Contenu de bureau et interruption des affaires et détournements
Caractéristiques et Avantages	<ul style="list-style-type: none"> • Réduction des taux disponible basé sur l’historique des réclamations • Police responsabilité civile en stand-alone disponible ou possibilité de la combiner avec les Biens • Service rapide en ce qui concerne les soumissions et l’émission des polices
Pourquoi Premier?	<p>Un MUA est un vrai spécialiste concernant le traitement des programmes et non pas un généraliste – fournissant une souscription à l’interne et offrant une expertise en réclamation sans pareil</p>

CONTRACTORS – Liability and Property - Quebec

<p>Target Risks</p>	<p>Wide variety of Contractors such as:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Plumbing and Heating • Electrical • Excavation • HVAC and Air Conditioning • Refrigeration • Carpentry • Concrete Paving and Construction • Welders • And much more....
<p>Coverage Available</p>	<p>Liability:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Commercial General Liability - Limits up to \$5 million with variety of extensions available : Hook Liability, Blanket Additional Insured, FFFE <p>Property:</p> <ul style="list-style-type: none"> • All types of Equipment Schedules from small to large e.g. Front End Loaders, Forklifts, Excavators, Bulldozers, Mobile Cranes, Site trailers... • Installation Floater Available • Office Contents including Business Interruption and Crime
<p>Features & Benefits</p>	<ul style="list-style-type: none"> • Rate discounts available based on previous loss history volume discounts available • Stand-alone Liability policies available or can be packaged up with Property • Prompt service on quotes and policy issuance
<p>Why Premier?</p>	<ul style="list-style-type: none"> • An MUA that’s a true niche program specialist not a generalist – providing in-house underwriting and claims expertise that is second to none.

There's more to Premier than Marine...

Visit our website for details on all the unique programs offered by Premier. All our applications, policy forms, brochures & other useful documents can be downloaded from our website. www.premiergroup.ca